
Styrelsemöte i Botkyrka Bridgesällskap 2024-03-14

Närvarande Jouko Tokkari Anders Gustafzon Mats Andersson
Gunnar Stockhaus Margareta Richter 
Harald Thorburn

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Mats utsågs att föra 
protokollet 

2. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes

3. Val av protokolljusterare.
 

Till justeringsmän valdes Jonny och Jocke.

4. Föregående protokoll

Protokollet från förra mötet genomgicks och godkändes.

5. Ekonomi

Tillgångar:
 Kassa 4280:-     
 Bank 50 726:--     
 Ruterkontot 1 077-     

Totalt 56 013:-

Jocke har skickat in ansökan till kommunen för hyres- och aktivitetsbidrag, 
men inget svar angående dessa ännu.

6. Valberedningen

Då några styrelsemedlemmars mandat löper ut och då det finns en önskan om 
att minska antalet styrelseledamöter har valberedningen ombetts att komma 
med förslag på hur en ny styrelse kan se ut. Valberedningen har också funderat
på hur och om vi kan införa ett nytt arbetssätt som innebär att vi blir mindre 
beroende av ett fåtal nyckelpersoner och därmed bättre rustade att möta 
framtiden. Ett flertal personer har tillfrågats om de kan tänka sig en 
styrelsepost eller om de på annat sätt kan tänka sig att ställa upp. Flera 
medlemmar har sagt sig att på olika sätt vilja hjälpa till. Beslutades att 
valberedningen arbetar vidare med förslagen.

7. Inför årsmötet

Maggan ombads att skriva ett utkast på kommande Årsberättelse och 
accepterade detta. Önskemål framfördes om att på kommande Årsmöte 
muntligen presentera huvuddragen i vad som åstadkommits under året och att 
mer utförligt beskriva det tänkta nya arbetssättet. Mats uppdrogs att göra en 
PowerPoint-bild som schematiskt beskriver detta. En diskussion kring om vi 
skall ha fest i samband med årsmötet eller om vi har årsmöte och spelkväll 
tillsammans följde. Det beslutades att vi har en ordinarie spelkväll i samband 
med årsmötet och att vi har vårfesten vid annat datum.



8. Festkommittén

Det beslutades att festkommittén kommer att få en budget för vårfesten och att
Anders G initierar festkommitténs arbete. Vidare beslutades att Jocke 
kontaktar Folketshus och klubben står för lokalhyran i samband med festen.

9. Enkätresultat (antal brickor starttid)
Frågan diskuterades kort och ytterligare diskussion behövs innan beslut kan 
fattas.

10. Materialbehov

Det konstaterades att inget materialbehov föreligger i dagsläget. 
Materialförvaltarna kommer att undersöka om den befintliga dator och 
presentationsutrustningen fungerar som tänkt.

Uppföljning av nybörjarkursen

Diskuterades att låta ”nybörjar gruppen” vara med och spela en partävling 
senare under våren där de får spela par med en av oss redan befintliga 
medlemmar. Margareta uppdrogs att undersöka intresset hos nybörjargruppen.
Om intresse finns fortsätter planering inför när och hur detta ska gå till. 

11. Övriga frågor 

Adam C har erbjudit sig att försöka locka till oss yngre spelare genom att 
presentera ett förslag för Tumba Gymnasium. Mats uppdrogs att be Adam 
skriva en bakgrundsbeskrivning om vem han är, sin bakgrund och vad han tror
sig kunna åstadkomma. När denna finns på plats sätter Mats Adam i kontakt 
med Tumba Gymnasium.

12. Nästa möte.

Nästa möte blir den 16 maj klockan 17.30 i Tumba Folkets Hus

13. Mötet avslutas

Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse

Botkyrka  2024-03-15 ……………………………… 
Sekreterare Mats Andersson

............................................ ....................................................    
Ordförande Jouko Tokkari  Justeringsman Jonny Olsson


